
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Rakamaz Város Önkormányzata Pénzügyi Bizottságának 2017. július 

25. napján 800 órától a Rakamazi Közös Önkormányzati Hivatal 
tanácstermében megtartott üléséről. 

 
Jelen vannak:  Fotta Csaba elnök, 

Krausz Csaba bizottsági tag, 
 

   Bodnár László polgármester, 
   Dr. Kóder László jegyző,  
 Kiss Tímea Pénzügyi Irodavezető, jegyzőkönyvvezető. 
 
 
Távolmaradt:  
 
Távolmaradását bejelentette: 
 
   Szin Zoltán bizottsági tag 
 

 
Fotta Csaba a Pénzügyi Bizottság elnöke köszönti a bizottság tagjait és a 
jelenlévőket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert a három bizottsági 
tagból két fő bizottsági tag jelen van. Ezt követően az ülést megnyitja. 
 
Fotta Csaba elnök javaslatot tesz arra, hogy a meghívóban szereplő napirendi 
pontokat tárgyalja meg a bizottság.  
 
 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi napirendi pontok 
tárgyalását fogadta el: 
 
1.) Rakamazi Mesevár Óvodában a 2017/2018-as nevelési évben indítható 

óvodai csoportok számának meghatározása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
2.) Önkormányzati ingatlan bérbeadása. 

Előadó: Bodnár László polgármester 
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1. napirendi pont: Rakamazi Mesevár Óvodában a 2017/2018-as nevelési 
évben indítható óvodai csoportok számának 
meghatározása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
A nemzeti köznevelésről szóló törvény alapján a fenntartó dönt az óvodába 
történő jelentkezés módjáról és meghatározza a nevelési évben indítható óvodai 
csoportok számát. Az óvoda vezetőjének tájékoztatása alapján 2017. szeptember 
1. napjától a gyermekek száma várhatóan 126 fő lesz, mely a későbbi időponttól 
óvodába lépő gyermekek számát figyelembe véve 138 főre emelkedhet. Az 
állami finanszírozás alacsony mértéke szükségessé teszi azt, hogy továbbra is 5 
csoportban kerüljenek elhelyezésre a gyerekek ugyan úgy, ahogyan ebben az 
évben is. A törvény alapján az 5 csoportban 125 fő lenne elhelyezhető, azonban 
a fenntartó engedélyével ez a létszám 20 %-kal eltérhet.  
 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság elnöke szavazásra bocsátotta a 
határozat-tervezetet. 
 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 
93/2017. (VII.25.) számú 

h a t á r o z a t a 
 
a Rakamazi Mesevár Óvodában a 2017/2018-as nevelési évben indítható 

óvodai csoportok számának meghatározása 
 
A Pénzügyi Bizottság 
 
A Rakamazi Mesevár Óvodában a 2017/2018-as nevelési évben indítható óvodai 
csoportok számának meghatározásáról szóló előterjesztést megtárgyalta, a 
határozat-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
 
2. napirendi pont:  Önkormányzati ingatlan bérbeadása. 

Előadó: Bodnár László polgármester 
 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
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Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
Tóth József azzal a kérelemmel fordult a Képviselő-testület felé, hogy az 
önkormányzat tulajdonát képező rakamazi 210/2 hrsz-ú ingatlant adja bérbe 
részére egy jelképes, 10.- Ft/év bérleti díj ellenében. Ahogyan az az előterjesztés 
mellékletét képező fényképeken is látható, az ingatlan rendkívül elhanyagolt, 
gazzal benőtt terület, ezért az önkormányzatnak is jó lenne, ha a kérelmező a 
használatért cserében rendben tartaná az ingatlant.  
 
 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén a bizottság elnöke szavazásra bocsátotta a 
határozat-tervezetet. 
 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 
94/2017. (VII.25.) számú 

h a t á r o z a t a 
 

önkormányzati ingatlan bérbeadása 
 
A Pénzügyi Bizottság 
 
Tóth József 4465 Rakamaz, Esze Tamás út 15. szám alatti lakos által a rakamazi 
210/2. hrsz. alatt nyilvántartott 465 m2 alapterületű, kivett beépítetlen terület 
művelési ágú önkormányzati ingatlan bérbevételére és a bérleti díjra 
vonatkozóan benyújtott kérelmet megtárgyalta, a határozat-tervezetet a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
 
Mivel több napirendi pont nem volt, Fotta Csaba elnök 820 órakor az ülést 
bezárta. 
 

K.m.f.    
 

           Fotta Csaba       Krausz Csaba  
                         a bizottság elnöke                    a bizottság tagja                                    
 
 

Kiss Tímea 
jegyzőkönyvvezető 


